



Referat til bestyrelsesmøde

d. 19/12-2024

Til stede: Carina, Anita, Lennart, Anders, Christine, Ulla, Rune, Kåre, Marete

Afbud: Morten, Anne, Rikke, Mathias

PUNKT	EMNE	ANSVARLIG	TYPE	TID (min.)
1	Valg af ordstyrer og referent Carina er ordstyrer. Christine og Ulla hjælper ad.	Fælles	Beslutning	5
2	Bemærkninger og godkendelse af sidste referat Med de indkomne rettelser godkendes referatet.	Fælles	Beslutning	5-10
3	Trivsel – Tjek ind	Fælles	Orientering	15-20
4	Økonomi <ul style="list-style-type: none"> Vi har regnskabstal pr. 30. november 2024. Vi forventer ikke flere indtægter, men der kommer udgifter i både december og januar 2025, som hører til 2024. Vi forventer, at årets resultat ser fornuftigt ud. Opstart af budget 2025. Merete og Christine har lavet et groft første udkast, hvor de har taget udgangspunkt i, hvordan det plejer at være, bare uden div. tilskud til ture og arrangementer. Dette skal drøftes og besluttes af bestyrelsen. 	Chr. og Merete	Drøftelse Beslutning	60 10-15

TYPE: Orientering/ Drøftelse/ Beslutning

OBS! Punkter markeret med * noteres ikke i det offentlige referat, men indgår kun i det referat som bestyrelsen modtager.

	<p>For at skabe et overblik, gennemgår Merete hurtigt de forskellige poster. Ikke alt skrives til referat.</p> <ul style="list-style-type: none"> ○ Medlemstilskuddet for 2025 falder desværre med ca. 23.000 kr. Der er tale om en generel tilskudsstats, der fastsættes af Kultur og Fritidsforvaltningen hvert år. ○ Frederiksberg budgettet er ikke helt på plads endnu, så evt. tilskud til fjercup og Sct. Hans løb kan ikke besluttes endnu. ○ Fra januar 2025 kommer der endnu et gebyr for MobilePay pr. måned. ○ Ifølge dette budgetudkast er årets resultat -77.605 kr. dvs. underskud. Det kan vi tillade os, fordi vi kommer til at have en videreførsel fra 2024. Vi kan dog ikke dække varige udgifter på denne måde (såsom lønninger), men vi kan bruges pengene på engangsudgifter såsom fester, ture, rekvisitter osv. ○ Spørgsmål fra Anders: Hvad er en fornuftig eller acceptabel størrelse, når man budgetterer med et underskud? ○ Normalt budgetterer vi ikke med et underskud, men med et overskud på mindst 50.000 kr., så der er en buffer til uforudsete udgifter. Vi har kunne budgettere med et underskud de senest par år, fordi vi har haft et efterslæb (videreførsel) fra Corona, hvor vi ikke kunne nå at bruge pengene. ● Merete og Christine har udvalgt specifikke punkter til drøftelse: <ul style="list-style-type: none"> ○ IFS-Løbet: Tages op igen i januar ○ Idrætsfestival Vejle: Vi giver tilskud til bus. Anita og Ulla undersøger muligheder for at søge tilskud hos Østifterne, så vi kan fastsætte en deltagerpris. 			
--	--	--	--	--

TYPE: Orientering/ Drøftelse/ Beslutning

OBS! Punkter markeret med * noteres ikke i det offentlige referat, men indgår kun i det referat som bestyrelsen modtager.

	<ul style="list-style-type: none"> ○ Nytårskur: Ulla foreslår at skubbe dette til februar grundet vores flytning af kontoret. Budgettet for dette drøftet til januar. ○ Sommerfest: Vi drøfter dette mere i januar ○ Playitas – der stemmes om, om IFK skal betale for koordinatorbillet (pris ca. 4700 kr.), eller om skal den deles ud på deltagerne? <ul style="list-style-type: none"> • Deles ud på deltagerne: 1 stemme • Blank: 4 • IFK Betaler tovholderbilletten: 3 <p>Det er vedtaget, at foreningen betaler.</p> ○ La Fit: Pr. 1. januar 2025 stiger udgiften til 43,9 kr. pr. person. Der er ca. 10-12 deltagere pr. gang = 439-526,8 kr. hver uge. Det er ca. 22.000 kr. for et år, forudsat at der ikke kommer mere end 12 personer pr gang. Løsning: Anders foreslår at lave et hold mere i Judolokalet, hvis de giver lov til det. Han fortæller, at ca. halvdelen af nuværende deltagere ville følge med. Tvivl om beslutning... ○ Revurdering af frivilliggodtgørelse: Anita ønsker en drøftelse af dette, idet hun ikke mener at der er transparens ift. hvornår man aflønnes eller ej. Anita føler det har hængt meget på hende ift. søndagsfrivillig. Christine påpeger at hun har inddraget bestyrelsen ift. dem, der får godtgørelse i 	<p>Anita</p>		
--	---	--------------	--	--

TYPE: Orientering/ Drøftelse/ Beslutning

OBS! Punkter markeret med * noteres ikke i det offentlige referat, men indgår kun i det referat som bestyrelsen modtager.

	<p>2024 – dette blev præsenteret for bestyrelsen, da vi udarbejde budgettet for i år. Hun har nu lavet en oversigt over alle instruktører og frivillige ift. funktion, gratis medlemskab, julegave, godtgørelse og begrundelse, som vi kan tage udgangspunkt i ift. budget 2025. Bestyrelsen er umiddelbart enige om, at kun frivillige med faste ugentlige opgaver skal have godtgørelse i 2025.</p> <p>Det er nødvendigt at drøfte dette igen på mødet i januar, da der er behov for individuelle vurderinger. Det er vigtigt, at Christine ved præcis, hvad vi kan tilbyde vores frivillige og lønnede medarbejdere.</p> <p>OBS! Der var fejl i den liste, der blev delt ud på mødet. Ny oversigt sendes ud sammen med dagsorden for næste møde</p> <ul style="list-style-type: none"> ○ Julegaver – afventer til senere. ○ Lønninger: Lennart foreslår, at Ulla ansættes 5 timer om ugen. Særligt fordi hun er forperson, og derved kan få bedre del i div. administrative opgaver samt udarbejdelse af dagsorden til bestyrelsesmøderne. <p>Merete bemærker, at det ikke er en holdbar lønudgift, så længe vi kører med underskud.</p> <p>Anders og Anita ser også helst, at vi bruger penge på foreningens hold fremfor administration.</p> <p>Christine bemærker, at det er problematisk at aflønne på baggrund af</p>	Lennart		
--	---	---------	--	--

TYPE: Orientering/ Drøftelse/ Beslutning

OBS! Punkter markeret med * noteres ikke i det offentlige referat, men indgår kun i det referat som bestyrelsen modtager.

	<p>bestyrelsespost, da det skaber præcedens. En administrativ ansættelse kan dog ske på andre vilkår.</p> <p>Christine henstiller i øvrigt til, at man informerer om sådanne forslag på forhånd og ikke først på selve mødet. Der skal afsættes den nødvendige tid på dagsordenen, og der skal være mulighed for at forberede sig på sådanne drøftelser.</p>			
5	<ul style="list-style-type: none"> • Vedr. selvtræning i Fitness på Hørsholmsgade <p>Grundet mangel på tid, afventer dette punkt til et senere tidspunkt.</p>	Lennart	Beslutning	15
6	<p>Punkter fra kontoret</p> <ul style="list-style-type: none"> • Kommende arrangementer: <ul style="list-style-type: none"> ○ Dato for kommende bestyrelsesmøder + generalforsamling <p>Møder: 22/1 + 19/2 + 17/3 +</p> <p>Generalforsamling: d. 26/3 (Christine forhører sig ift. ordstyrer/referent)</p> ○ Intro + træffetid <p>d. 2. januar 2025: Ulla og Lennart</p> <p>d. 6. februar: Anita og Ulla (Christine har ferie, men Mathias er der).</p> <ul style="list-style-type: none"> • Status på hold: <ul style="list-style-type: none"> ○ Fodbold – ny instruktør/konsulent: Ulla fortæller, at hun fik et godt indtryk af den eksterne instruktør ved første møde. 		Drøftelse	

TYPE: Orientering/ Drøftelse/ Beslutning

OBS! Punkter markeret med * noteres ikke i det offentlige referat, men indgår kun i det referat som bestyrelsen modtager.

	<p>Christine påpeger, at det ikke er meningen, at Richard skal overtage foldboldholdene permanent. Han skal hjælpe os en periode, for at lave en kulturændring. Forventeligt indtil sommer.</p> <p>Christine fortæller desuden, at DAI måske kan støtte med tilskud, da resultater og metoder fra forløbet, også er relevant for andre IFS-foreninger.</p> <ul style="list-style-type: none"> ○ Svømning – Flintholm Svømmehal: Christine har haft møde, og det ser ud til at vi godt kan få en tid om tirsdagen kl. 14-15 fra februar 2025. Vi skal ikke betale for bassinleje, men der vil være en engangsudgift til indkøb af elektroniske adgangsbånd, som koster 50 kr. stk. Disse uddeles før hver træning og indsamles igen efter hver træning. <p>Opstart af holdet er drøftet med Petra, som selv har foreslået tirsdag kl. 14-15, så det passer med hendes andre timer på Hørsholmsgade om tirsdagen.</p> <p>Christine undersøger i øvrigt muligheden for at oprette et hold i deres varmtvandsbassin, men der er ikke mange ledige tider. Her skal der også benyttes armbånd og der er desuden et foreningsgebyr på 259 kr. pr. gang.</p> ● Andet: <ul style="list-style-type: none"> ○ Startblokken – samarbejde med FCK: Christine og Mathias havde et godt møde med Christian fra FCK i går. Vi vil gerne samarbejde om at oprette et hold for unge mellem 18-30 (måske 35 år). Holdet er for unge medlemmer af Kæmperne, og kan samtidig bruges af Startblokken som en del af deres ugentlige program. 			
--	---	--	--	--

TYPE: Orientering/ Drøftelse/ Beslutning

OBS! Punkter markeret med * noteres ikke i det offentlige referat, men indgår kun i det referat som bestyrelsen modtager.

	<ul style="list-style-type: none"> ○ Vi har gjort opmærksom på, at der er nødt til at følge økonomi med til lønninger + evt. lokaleleje og rekvisitter. Det er Christian helt med på. ○ Til at starte med skal vi afprøve forskellige aktiviteter fx Yoga, Dans, Styrketræning og Badminton, for at se hvad der er interesse for. Christian kontakter os efter nytår med en forespørgsel på om vi kan stille en instruktør til rådighed på specifikke datoer (torsdage) – og så betales vi for at stille en instruktør til rådighed. Vi evaluerer løbende, så vi kan finde ud af, hvilke muligheder, der er for at starte et hold op i løbet af foråret. 			
7	<p>Nyt fra udvalg</p> <ul style="list-style-type: none"> • Festudvalg (tidligere nytårskurudvalg) – drøftes yderligere i januar 			
8	<p>Andre indkomne punkter</p> <ul style="list-style-type: none"> • *Hændelse til bowling d. 10/12-24 drøftes (fortroligt) 	Anders	Drøftelse	15
9	<p>Evt.</p> <p>Torsdag d. 12/12-24 blev der afholdt møde med Mogens Damgaard fra DAI vedr. mulighederne for at påvirke Københavns Kommune til at give foreningen højere driftstilskud. – hvordan er det gået? Vi havde desværre ikke ordentlig tid til dette punkt, så det udskydes til næste møde.</p>		Orientering	

TYPE: Orientering/ Drøftelse/ Beslutning

OBS! Punkter markeret med * noteres ikke i det offentlige referat, men indgår kun i det referat som bestyrelsen modtager.